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Geachte Raadsleden, 
 

Sinds 2019 probeert het bestuur van Mixed Hockey Club Goirle (MHC) in overleg met de gemeente Goirle 
de aanleg van een volledig waterveld te realiseren. Daarbij lopen we steeds tegen muren aan en lijken we 
van het kastje naar de muur gestuurd te worden, zonder antwoord te krijgen van de wethouder sport en het 
ambtelijk apparaat. Daarom zien wij ons genoodzaakt deze kwestie onder de aandacht van de 
gemeenteraad te brengen. 

Met deze brief willen wij blijk geven van onze enorme teleurstelling over het gebrek aan voortgang en 
betrokkenheid vanuit de Gemeente Goirle en in het bijzonder de verantwoordelijke wethouder sport in het 
dossier van het vierde veld, een waterveld. In de afgelopen 12 maanden hebben wij diverse gesprekken 
gevoerd met wethouder Poos en diverse ambtenaren over het gebrekkige onderhoud van de 
hockeyaccommodatie en de noodzaak tot uitbreiding van deze accommodatie. De redenen voor uitbreiding 
van onze accommodatie zullen onder “toelichting en feiten” verder worden uiteengezet. Na meer dan een 
jaar geduldig en beleefd overleggen met de Gemeente hebben we nog altijd geen antwoord op ons 
verzoek. Omdat onze club alleen verder kan met een uitbreiding in veldcapaciteit, is wat ons betreft de maat 
vol. 

De vragen die het bestuur van MHC Goirle inmiddels al zo lang onbeantwoord ziet vindt u onderaan deze 
brief. Eerst schetsen we graag de situatie voor jullie en daarom nemen we jullie hieronder in vogelvlucht 
mee bij de details en achtergronden van dit dossier. 

Toelichting en feiten: 
Sinds 31 oktober 2019 heeft MHC Goirle een nieuw bestuur. De visie van de vereniging is de hockeysport 
bereikbaar maken voor al onze leden door het aanbieden van goede faciliteiten, zodat op zowel prestatief 
als recreatief vlak de sport kan worden beoefend. Op basis van de groeicijfers van de Gemeente Goirle 
heeft de KNHB een groeiprognose 2030 van onze vereniging gemaakt. Uit deze prognose blijkt dat we een 
stabiele groei mogen verwachten in zowel jeugd- als seniorleden. MHC is momenteel de tweede grootse 
sportvereniging van de Gemeente Goirle. Met een ledenaantal van 1000 actieve leden (stand 2020) hebben 
we ons maximum bereikt met betrekking tot het gebruik van de accommodatie qua veldcapaciteit (MHC 
heeft 3 velden) en sanitaire voorzieningen (4 kleedkamers). 

Uitbreiding met minimaal een half veld is zeer noodzakelijk. Wil MHC Goirle op sportief en prestatief gebied 
mee blijven doen in de gewenste speelklassen en talentvolle leden langer aan onze club blijven binden, dan 
is ook de vervanging van een van de huidige semiwatervelden naar een volledig waterveld noodzakelijk. Ter 
illustratie, MHC is een van de laatste verenigingen in Midden-Brabant die niet over een volledig waterveld 
beschikt. Met zo’n volledig waterveld garanderen we ook in de toekomst een gezonde mix van junior en 
senior leden die de basis zijn voor een bloeiende vereniging. 

Deze ambitie van uitbreiding met een half veld naar in totaal 3,5 velden inclusief de aanpassing van een 
bestaand veld naar een volledig waterveld hebben we begin dit jaar kenbaar gemaakt aan de Gemeente 
Goirle. Dit verzoek om uit te breiden met een volledig waterveld is ook al door vorige besturen van MHC 
sinds 2016 aangekaart. Wij hebben begin 2020 dit verzoek nogmaals bij verantwoordelijke ambtenaren en 
wethouder neergelegd om deze ambitie uit te werken in een plan en een gezond financieringsvoorstel. 
Uiteindelijk zou dit moeten leiden tot een vernieuwd huurvoorstel. Tot nog toe zonder enig resultaat! 
Ondanks onze wens tot spoedige realisatie is er nog steeds geen zicht op een planning, laat staan dat er 
een intentie is uitgesproken om dit te realiseren. 
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De volgende opsomming geeft een beeld van de communicatie van het afgelopen jaar. 
 
Januari 2020: 

 Sportparkoverleg: wethouder Poos aanwezig om aftrap te doen van het sportakkoord. Aansluitend 
is er overleg met alle verenigingen van het sportpark geweest. De ambitie van MHC om uit te 
breiden is gedeeld met alle aanwezigen. 

Maart 2020: 

 Definitief rapport Newea met betrekking tot Opwaardering Sportpark Van den Wildenberg (opdracht 
om dit rapport te maken is gegeven door Gemeente). Dit rapport is tot stand gekomen zonder enig 
contact met MHC Goirle. Er is nooit ook maar met MHC gesproken. Wij herkennen ons dan ook niet 
in de conclusies die voor MHC Goirle zijn getrokken. Zo wordt in dit rapport gesproken over een 
uitbreiding naar 4 velden in plaats van de door MHC gewenste 3,5 velden. 

April 2020: 

 Alle huidige velden van MHC zijn gekeurd door de KNHB (keuringsinstantie KIWA) en de conclusie 
van dit rapport is dat er achterstallig onderhoud. De komende drie jaren zal een en ander 
vervangen of gerenoveerd moet gaan worden. Dit betreft niet alleen de huidige drie hockeyvelden, 
maar ook inrichtingselementen in de directe omgeving van de velden (hekwerken, ballenvangers, 
planken, doelen, etc.). Integrale aanpak onderhoud voor de lange termijn is uiterst noodzakelijk om 
te garanderen dat de faciliteiten veilig zijn en blijven om te kunnen sporten. Dit rapport is ook 
gedeeld met de Gemeente. Behalve dieptereiniging van de drie velden in het voorjaar is er geen 
planning afgegeven voor aanpak van alle andere zaken die in dit rapport worden benoemd. 

 Online meeting met dhr. Poos om onderhoud en uitbreiding te bespreken. In deze meeting 
wethouder Poos stelling genomen dat er uitbreiding met een vierde veld komt op de plaats van 
huidige trainingsveld van VOAB. MHC heeft getracht de variant met uitbreiding van een half veld 
bespreekbaar te krijgen, maar hier is verder niet op gereageerd. 

Mei 2020: 

 Resoluut besluit vanuit wethouder Poos dat ons voorgestelde scenario met betrekking tot 
uitbreiding met een half veld in plaats van een heel veld per direct wordt afgewezen en dat de enige 
optie is dat er een heel veld komt op locatie van het VOAB-trainingsveld.  

 Enig initiatief vanuit MHC is absoluut ongewenst aangezien volgens wethouder Poos het aan de 
Gemeente het initiatief neemt op dit dossier. De gemeente zal alle kosten doorrekenen in de huur 
naar MHC. 

 Wethouder Poos is op werkbezoek geweest bij MHC Goirle. Het doel van dit bezoek was om te 
kijken naar de ingevoerde corona-maatregelen. Daarnaast is er ook informeel overleg geweest met 
betrekking tot de uitbreiding. In dit gesprek wordt bevestigd dat VOAB afstand zal doen van het 
trainingsveld. Er zal een overleg tussen Gemeente en betrokken partijen (VOAB / GSBW / MHC) 
voor zomerreces worden gepland. 

 MHC Goirle krijgt een nieuw huurvoorstel voor vier velden op basis van conclusies rapport Newae. 
Dit voorstel roept veel vragen op bij het bestuur van MHC Goirle. Er blijkt een enorme 
huurverhoging (>60%) te worden voorgesteld. Het is onduidelijk waar de genoemde bedragen op 
zijn gebaseerd. Kortom een rommelige financiële uitwerking voor de optie met 4 velden. 

Tussen mei en juli is verschillende keren telefonisch contact geweest om aan te dringen op verduidelijking 
van het aangedragen financiële voorstel van de Gemeente. Geen reactie mogen ontvangen. 
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Juli 2020: 

 Begin juli blijkt dat VOAB niet akkoord gaat met het afstoten van hun trainingsveld ten behoeve van 
aanleg van een vierde veld MHC Goirle. 

 Contact tussen MHC en Gemeente om aan te geven dat we bijzonder teleurgesteld zijn in de gang 
van zaken, aangezien de enige bespreekbare variant van de Gemeente door de afwijzing van 
VOAB nu weer op losse schroeven staat. 

 Uiteindelijk ontvangen we op 31 juli j.l. een nieuwe versie van de doorrekening voor de 
vernieuwingen. 

 Deze doorrekening is wederom onduidelijk en rammelt aan alle kanten. MHC heeft weer de vraag 
bij de Gemeente neergelegd om dit voorstel te onderbouwen en te verduidelijken. 

Tussen juli en september geen enkele reactie en voortgang op dit dossier. 

Oktober 2020: 

 Afspraak tussen MHC en burgemeester van Stappershoef. MHC heeft ambities toegelicht, het 
veldenplan en uitbreiding hiervan uitgelegd. Ook aangegeven welke problematiek de omwonenden 
ervaren op het gebied van verkeersveiligheid en parkeren. Er is in dit gesprek aangegeven dat er 
aandacht zou komen voor ons dossier. 

 Werkbezoek van nieuwe medewerker Gemeente aan MHC. Deze nieuwe medewerker zou dit 
dossier moeten gaan vlot trekken. Wederom ambitie en plannen toegelicht. Ook aangegeven dat 
groot onderhoud slechts gedeeltelijk is uitgevoerd. Hekwerk, straatwerk, planken, ballenvangers zijn 
nog steeds niet gerepareerd. Geen enkel concreet plan vanuit de Gemeente of en wanneer dit gaat 
worden aangepakt. 

 WhatsApp contact met wethouder Poos, geen inhoudelijke reactie meer vanuit de wethouder. 
 Geen reactie en toelichting op financiële voorstel. 

November 2020: 

 WhatsApp contact met wethouder Poos, geen inhoudelijke reactie. 
 Geen reactie meer vanuit ons nieuwe aanspreekpunt bij de Gemeente. 

December 2020: 

 Nog steeds geen reactie. 

Hulpvraag Raad Goirle: 
Ter afsluiting van deze brief willen wij de Raad van de Gemeente Goirle vragen om ons te helpen 
antwoorden te krijgen op onderstaande vragen, zodat voor Mixed Hockeyclub Goirle duidelijkheid komt over 
toekomstperspectief.  

 Waarom blijft de Gemeente vasthouden aan de aanleg van een volledig vierde veld conform het in 
opdracht van de gemeente opgestelde rapport van Newae? Het voorgestelde gemeentelijke plan 
van Newae is door MHC op hoofdlijnen doorgerekend, maar financieel niet haalbaar voor de club. 
MHC heeft een voorstel gedaan om uit te breiden met een half veld en een bestaand veld te 
upgraden naar een full waterveld. Dit is financieel haalbaar en meer toekomstbestendig voor MHC 
Goirle. 

 Waarom kan er geen duidelijke onderbouwing gegeven worden door de Gemeente van de huidige 
factuur voor wat betreft de huur van de velden? Met andere woorden: MHC wil graag inzicht krijgen 
waar we nu eigenlijk voor betalen. Zoals eerder aangegeven is er geen enkele transparantie hoe de 
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huur van de accommodatie is opgebouwd. Wat betalen we voor sanitaire faciliteiten, velden, 
onderhoud, kapitaalslasten, etc. 

 Waarom wordt er door de Gemeente nauwelijks gehoor gegeven aan alle vragen die wij de 
afgelopen 12 maanden hebben gesteld? 

Naast de beantwoording van deze vragen hopen wij dat er nog in 2020 een gesprek plaatsvindt tussen het 
bestuur van MHC en de Gemeente. In dit gesprek zullen wij nogmaals uitleggen hoe MHC verantwoord wil 
uitbreiden en onze bestaande hockeyvelden wil upgraden. Tevens willen we met de Gemeente overleggen 
over noodzakelijke uitbreiding van sanitaire faciliteiten en een veilige omgeving met betrekking tot verkeer 
en parkeren die passen bij de huidige omvang van de vereniging. Wij hopen dat de Gemeente ons gaat 
behandelen als een serieuze gesprekpartner in dit dossier.  

Namens het bestuur van Mixed Hockey Club Goirle, in afwachting van jullie reactie. 
 
Met sportieve groet, 
 
 
Dennis Schoormans 
 
Voorzitter 
 
Kopie: Burgemeester en Wethouders 
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